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Israelci napřed1 chtěli zaútočit na Irán okamžitě, ale ne všichni ve vedení s tímto návrhem 

souhlasili. Americký president Biden ihned telefonoval premiérovi Netanjahu a vyjádřil se, 

že Spojené státy se útoku na Irán zúčastnit nemíní, což Israelce asi trochu zbrzdilo. Biden 

namísto útoku navrhoval zlepšení protiletecké obrany ve spolupráci s Británií, Francií a 

Jordánem. 

Mluvčí americké ‘Národní bezpečnostní rady‘, John Kirby pak vydal prohlášení, že Spojené 

státy válku s Iránem nechtějí. Nemají v úmyslu rozšiřovat válku na Středním východě. 

Dr. Marco Carnelos, italský politik ve výslužbě a bývalý poradce premiérů Prodiho a 

Berlusconiho řekl, že Bidenova administrace má teď problém. Teď budou muset obtížně 

balancovat mezi snahou vyhnout se válečnému střetu s Iránem a svým slibem ‘nezničitelné 

podpory‘ státu Israele. 

Něco takového bude pro ně velmi obtížné, obzvláště teď, když se blíží presidentské volby. 

Proto potřebují získat čas, aspoň do listopadu a to není jisté, jestli nově zvolená vláda bude 

sledovat stejné cíle. 

Co se týče Israele, bez pomoci Spojených států budou muset hledat místní podporu, což 

nemusí být snadné. Mohou vyvstat potíže, kdy tito lidé nemusí být dostatečně efektivní, aby 

mohli Iránu čelit a mohou se dopustit činů, které nemusí být po chuti US. 

Tím pádem, jestliže bude Israel zkoušet Iránu útok přese všecka varování oplatit, iránská 

odpověď může být mnohem horší a ničivější, než byl současný útok. A ještě navíc může přijít 

bez ohlášení, jak říká Carnelos. 

Situace je o to horší, že Irán má veškerou israelskou obranu dobře zmapovánu. 

Nikdo se nezmiňuje – proč asi? 

Běžně se mluví2 o tom, že iránský útok zasáhl letiště Ramonu a Nevatim. Ale vůbec nikdo se 

nezmiňuje o tom, že také zasáhli tajnou israelskou rozvědku, která byla umístěna na 

Golanských vrcholcích, na hoře Hermon. Tento zásah způsobil Israeli ty největší škody. Byl 

to útok, který je pohoršil nejvíc ze všech. 

Důležitost tohoto místa a důležitost jeho utajení byla tak značná, že israelská vláda zakázala 

všem mediálním zdrojům cokoliv o něm zveřejnit. Tím pádem nikdo nevěděl, že něco 

takového vůbec existuje. Tato špionážní základna hrála hlavní úlohu v útoku na iránskou 

ambasádu v Damašku a také při různých dalších israelských výpadech na Syrii a Irán. 

A teď je naprosto zničena. 

Skrytý význam iránského útoku 

To, že si Irán nenechal3 napadení ambasády v Damašku Israelem líbit a oplatili jim to útokem 

na jejich letiště, schopně odstrašilo Spojené státy a snad i Israel od hazardního uvažování, že 

si proti nim mohou dovolit cokoliv a nebude to mít následky. Když israelští odborníci 

zhodnotili stav napadených objektů, museli nutně dojít k názoru, že Irán si záměrně vybral 

tato místa, aby docílil ty největší škody. 



Tím poslali jasnou zprávu jak Israeli, tak Spojeným státům, že mohou udělat to stejné, co 

v Nevatimi a v Ramoně kdekoliv jinde v Israeli, nebo kdekoliv jinde na Středním východě a 

není nic, co by mohl kdokoliv z nich učinit, aby jim v tom zabránili. Israel sice tvrdí, že 99% 

střel, které proti nim Irán vystřelil byly zachyceny jejich protileteckou obranou, ale zničená 

letiště mluví o pravém opaku. 

Něco takového je řádné zastrašení. Takže není jisté, jestli si Spojené státy v budoucnu dovolí 

útočit na Irán, aniž by si plně neuvědomovaly následky něčeho takového. Israel může zcela 

dobře zaútočit, protože buď se budou natolik přeceňovat, anebo se k útoku uchýlí z nějakých 

podivných, sebevražedných důvodu, ale na nic jim to stejně nebude. 

Je pravda, že Israel už zkouší delší dobu zaplést Ameriku do většího válečného konfliktu na 

Středním východě. Je docela možné, že útok na iránskou ambasádu byl navržen právě k tomu 

účelu. Jenže Irán jim jejich plány naprosto zhatil, když jim útok oplatil. 

Stejně tak dříve, v r. 2020, když chtěl Irán oplatit Spojeným státům vraždu velitele iránských 

Quds jednotek, Qasema Soleimani. Tehdy se rozhodli, že zničí americkou základnu v Iráku. 

Předem ale Washington upozornili, takže při útoku zničili pouze budovy a žádní vojáci 

nepřišli o život. Ukázali tím ale Spojeným státům, že mají možnost napadnout kteroukoliv 

americkou základnu ve svém okolí a to s neporovnatelnou přesností. 

Už to Američany zastrašilo a proto se nehrnuli do války s Iránem, i když k tomu byli ze všech 

stran popouzeni. Jenže jestli se Israel poučil, to je otázka. Snad by si měli uvědomit, že 

jakýkoliv další útok proti Iránu by znamenal naprosté zničení jich samotných. 

Israel nemá šanci 

Larry Johnson, bývalý4 analysta špionážních zpráv CIA poukazuje přímo na důvod, proč Irán 

napadl Israel. Podle něho to vyjádřil sám iránský ministr zahraničí, když řekl, že zionistický 

režim se provinil proti mezinárodním zákonům a proti Smlouvě z Vídně, která zakazuje útok 

na imunitu diplomatických osob a míst. A k tomu dodal: 

„Jestliže ‘Bezpečnostní rada‘ (OSN) nebyla schopna vydat prohlášení, 

které by odsoudilo teroristický útok na iránskou ambasádu v Damašku, pak 

právoplatná obrana, která má za cíl potrestat útočníky je naprosto nutná.“ 

A je to pravda. Kdyby ‘Bezpečnostní rada‘ jednohlasně odsoudila israelský útok, Irán by se 

s tím spokojil a Israel by nenapadl. To se ale nestalo. Takže ten jejich, západní ‘světový řád, 

založený na pravidlech‘ platí jen pro některé a je pružný jako guma, když přijde na jeho 

dodržování jinými. 

Jediní, kteří tuto nečinnost OSN kritizovali, byli Rusové. Jejich trvalý zástupce v OSN, 

Vasilij Nebenzija odsoudil skutečnost, že se ‘Bezpečnostní rada‘ v žádném směru nevyjádřila 

proti napadení iránské ambasády Israelem. Dokonce to ani nediskutovali. Zároveň kritizoval 

Israel, že nedodržuje zásady OSN a požadoval ukončení bojů v Gaza. 

Larry Johnson dále říká, že zde se nejednalo pouze o útok na iránskou ambasádu v Syrii. Zde 

šlo o mnoho jiných útoků, které se táhnou snad více než 15 let a začaly zhruba zavražděním 

iránského jaderného vědce. A přesto Západ neustále prohlašuje Iránce za podporovatele 

terorismu a jaksi záhadně si nevšímá, že ten největší podporovatel terorismu jsou samy 

Spojené státy. 



Kolem amerického presidenta Bidena je klika lidí, kteří by nesmírně rádi začali válku 

s Iránem. Myslí si, že jsou schopni ji vyhrát, ale to není ten případ. Amerika dnes nemá 

potřebné zbraně, nemá Patriot protiletecký systém, nemá Abrams tanky, ani Bradley vojenská 

vozidla, HIMARSy a ani jiné zbraně. To všechno bylo přeměněno na sběrný šrot na Ukrajině. 

A ještě ke všemu, Američané nemají ani dostatek vojenského personálu. 

Zato Irán má rakety, které mohou zasáhnout všecky israelské vojenské základny a americké 

též. Musel to být řádný šok pro Israel, když jim zničili dvě letiště, protože tito spoléhali na 

‘Železný dóm‘ (Iron Dome) protileteckou obranu a mysleli si, že je dokonale ochrání. Jenže 

Iránci použili hypersonické rakety a ‘Železný dóm‘ přestal být železný. 

Israel si nevidí na špičku nosu 

Premiér Netanjahu se vyjádřil, že kdyby došlo k vážnému střetu s militaristy z Hezbollah, že 

nepotřebují Spojené státy, aby jim pomohly s nimi bojovat. Jak si mohl něco takového 

dovolit říct? Už bojují proti Hezbollah dost dlouho a nejsou schopni je porazit, takže by měli 

vědět líp! 

Podle Johnsona, Israel je stát, který pokaždé udělá špatné rozhodnutí. Můžete jim to 

vysvětlovat jak chcete, nabádat je a stejně se nakonec zachovají špatně a pak pláčou a naříkají 

a volají o pomoc. Ano, to je Israel. Je v nich kombinace arogance, pýchy a bláznivosti. 

Zrovna teď dělají skvělou práci tím, že se izolují ode zbytku světa. Dělají ze sebe 

mezinárodní vyvrhele – všechny přátelské země se od nich odtahují, jedna po druhé. A to 

ještě ke všemu podněcuje israelský ministr ‘Národní bezpečnosti‘ premiéra, aby ‘dokončil 

práci v Rafah‘, což znamená, aby vyvraždil skoro 2 miliony Palestinců, jinak že nebude 

nadále premiérem. 

Za současné situace je plánován pravý opak. Israelská armáda teď z Gaza vytáhne ven. 

Budou připravováni a cvičeni na útok proti Hezbollah, protože Israel se podle všech 

ukazatelů opravdu chystá napadnout Jižní Libanon. Samozřejmě, že utrpí mohutnou porážku, 

ale to ve své zarputilosti nevidí a ani neočekávají. Něco takového ovšem zvyšuje možnost, že 

použijí proti Hezbollah jaderné zbraně i přesto, že vypustit jaderné zbraně tak blízko svého 

území, které považují za svaté a které tak vehementně ochraňují, je šílenství. 

Stejně jako Israel, i Spojené státy si dělají nepřátele po celém světě. Nechtějí proti sobě 

popudit arabský svět a tak odsuzují válku v Gaza, ale přitom na ni posílají Israelcům další a 

další zbraně. Celý svět pak vidí, že slova jsou laciná a neznamenají nic, ale činy ukazují na 

to, co doopravdy jsou a jednotlivé národy se jeden po druhém od nich odtahují. 

Válka v Gaza je prohrána 

Další problém je5, že Israelci si nejsou schopni za žádnou cenu přiznat, že válku proti Hamas 

v Gaza prohráli. Chtěli Hamas zničit a nedocílili to. A tak namísto likvidace vedoucích osob 

Hamas vojenských jednotek, zavraždili tři syny a tři vnoučata jednoho z vedoucích, Ismaila 

Hanijeha. A aby byla urážka úplná, učinili to právě v době, kdy s Hamas jednali o příměří a o 

výměně rukojmí. 

To je forte israelské armády, zabíjet děti. Jakmile se jedná o neozbrojenou ženu, dítě, nebo 

starého člověka, jsou s nimi hotovi během pár minut. Ale kdyby šlo o ozbrojeného muže, 

který umí zbraň použít, to je něco zcela jiného. 



Také chtěli osvobodit rukojmí, které Hamas drží a nepovedlo se jim to. Doufali, že se jim 

podaří vyvolat v Palestincích ještě větší nenávist vůči Hamas, kteří byli v Gaza pouze trpěni. 

Očekávali, že se lidé proti nim vzbouří a vypudí je, ale ani to nedocílili. 

Současný výzkum ukázal, že 78% Israelců jsou proti Netanjahu administrative. A přitom 

68% populace souhlasí s válkou v Gaza. Jak to přijde dohromady? Skoro to vypadá, že 

Netanjahu není podle nich dost krutý a nedociluje ty výsledky, které by si přáli, což je 

naprosté vyhubení právoplatných majitelů země, Palestinců. 

Potvrzuje to skutečnost, že když se Biden vyjádřil proti vedení Israele, veřejně odsoudil 

Netanjahu a jeho válečnou strategii a požadoval, aby odstoupil, to změnilo jak se Israelci na 

svého premiéra dívají a jeho popularita prudce vzrostla. Najednou to byl hrdina! 

Dělají si co chtějí 

Arogance6, to je to hlavní zlo. Bylo obtížné přesvědčit Netanjahu a jeho štáb, aby upustili od 

okamžitého a nepromyšleného útoku na Irán. Joe Biden strávil dobrou půlhodinu 

vyjmenováváním důvodů pro a proti a stejně není jisté, jak moc na něho Netanjahu dá. 

Nedávno vyšlo najevo, že Israelci o útoku na iránskou ambasádu vůbec neinformovali 

předem vedení Spojených států. Prostě vytáhli do boje a až bylo po všem, pak teprve se 

dožadovali pomoci. Možná mysleli, že tímto způsobem donutí Američany, aby se do 

konfliktu zamíchali? 

Israel se ve skutečnosti nemůže dočkat, až bude mít možnost zničit v Iránu veškerý jaderný 

výzkum a jaderné zřízení, protože se tím cítí ohrožen. A Netanjahu něco takového rád udělá, 

protože trvalá válka proti všemožným nepřátelům mu zajišťuje premiérské křeslo a oddaluje 

nové volby, aspoň na dobu svého trvání. 

Podle věrohodných zdrojů se hlavní vedení obrany a zabezpečení Spojených států vyjádřilo, 

že israelská vláda je podle nich svobodný stát a má právo podniknout na svoji obranu cokoliv 

uznají za vhodné. Ale ať nečítají s tím, že se k nim Spojené státy přidají a půjdou proti Iránu. 

A v tomto směru Američané nechtějí žádná překvapení. 

Pýcha předchází pád 

Iránské vedení se vyjádřilo, že: 

„Pokaždé, když Israel napadne iránské cíle v Syrii a jinde na Středním 

východě, Irán bude bombardovat přímo israelské území, protože něco 

takového nebude nadále tolerováno.“ 

Přes to přese všecko, přes veškerá varování, upozorňování a teď i výhrůžky, Israel se nakonec 

rozhodl Irán napadnout a už o tom informovali americký Pentagon. Spojené státy a Rusko 

poté spustili marathon snahy zabránit těmto vrcholně nerozumným lidem v tak nerozvážném 

činu a hlavně jim znemožnit útok proti iránským jaderným zřízením. Protože pak by na 

Středním východě nastal holokaust. 

Irán přitom poslal Israelcům podstatné a nikdy předtím nevídané varování skrze Egypt, které 

nazvali ‘Iránská odpověď na každé další israelské dobrodružství‘. V této zprávě říkají, že se 

rozhodli, že jakýkoliv útok proti Iránu ze strany Israele jim bude iránskou armádou oplacen 

desetinásobně. Iránská ‘Národní bezpečnostní rada‘ k tomu dala svolení. 



Iránský ministr zahraničí pak řekl jeho protějšku v Británii, že Teherán nechce zvyšovat 

napětí na Středním východě, ale že na jakýkoliv další israelský útok odpoví okamžitě a 

mnohem pádněji. 

Israelci se k tomu vyjádřili, že nemohou přistoupit na to, aby Irán zaútočil pokaždé, když 

něco v Syrii zbombardují. A už vůbec nemohou dovolit, aby balistické rakety byly stříleny na 

jejich území, aniž by to útočníkům neoplatili. Proto prý musí na Irán zaútočit. Z toho důvodu 

odkládají řešení problému v Gaza až na dobu, kdy bude útok proti Iránu dokončen. 

Různé země propadly panice 

Rusko ihned vyslalo7 fregatu, vybavenou hypersonickými raketami do Středozemního moře. 

Fregata předtím kotvila v Eritrei, kde přistála po dlouhé zámořské cestě. Po proplutí Suezem 

se má věnovat ‘plánovaným manévrům‘, cokoliv to znamená. 

Z jiných zpráv8 se dovídáme, že před třemi dny vystartovala tři americká tankovací letadla a 

to čtvrté bylo britské a vydala se směrem na Střední východ. Údajně na pomoc Israeli, kdyby 

se dostal do těžké situace. Podle zpráv z Pentagonu, americká vojenská výbava, která byla 

ještě před iránským útokem přesunuta na Střední východ, zůstane na místě, zřejmě pro 

potřeby Israele. 

Iránci zrušili výroční leteckou přehlídku, která se měla konat ve středu. Zjevně očekávají 

útok z Israele. 

Sima Shine, současný analysta Mossadu se vyjádřil, že když Israel zaútočí na Irán, pak 

napadne vojenské instalace, ale ne populaci. Jenže po tom, co jsme viděli v Gaza a na 

Ukrajině, tak si něčím takovým nemůžeme býti jisti. Na obou místech bylo útočeno hlavně na 

místní, neozbrojenou populaci. 

Israelci mají v úmyslu napadnout ta místa, odkud bylo vystřeleno na ně a také chtějí zničit 

firmy, které útočné zbraně vyrobily. Irán zaútočil opatrným způsobem, aby nezavinil úmrtí 

civilistů. Také nechtěli Israel příliš podráždit, aby je nevyprovokovali k napadení jejich 

vlastního jaderného zřízení. Ale jestliže teď Israel zaútočí příliš agresivně, pak může dojít 

k dalekosáhlým následkům. 

Mluvčí televizní stanice BBC, Ramin Perham se vyjádřil, že: 

„Přes ty nejtvrdší sankce (na Irán), Irán udělal něco, co všichni Arabové, 

což je více než půl miliardy lidí, nedokázali za posledních 75 let.“ 

Great Military Demonstration 

Tak, jak se vyjádřil9 Scott Ritter, když řekl, že útok na Israel byla ‘mohutná demonstrace 

vojenské moci‘ Iránu. Podle něho, Iránci nám tím předali úžasnou taktickou zprávu, jejímiž 

hlavními adresáty byli jak Israel, tak Spojené státy. Když se podíváme na mapu a zhodnotíme 

kam iránské rakety dopadly, to byla přesně ta místa, odkud bylo vystřeleno na jejich 

ambasádu v Syrii. 

Navíc, ty střely dopadly přesně tam , kam byly namířeny a vůbec nic je nedokázalo zastavit. 

To nasvědčuje, že Iránci mají jeden ze nejpokrokovějších navigačních systémů. Schválně 

použili jejich nejpomalejší a nejhlučnější bezpilotní letadla, aby všecky upozornili, že se útok 

blíží a aby vyzvali Israelce k jejich sestřelení. 



Když se to sečte matematicky, Irán vystřelil na Israel za desítky milionů dolarů raket a drónů. 

Zato Israel a Washington utratili miliardy dolarů na to, aby je sestřelili. To je samozřejmě 

obrovský nepoměr a zároveň je to další zpráva, kterou poslal Irán Spojeným státům a Israeli: 

Irán by válka nevyčerpala ani v nejmenším; zato Amerika a Israel by na ní ekonomicky 

zbankrotovali. 

Ať už se to zdá možné nebo ne, tímto činem dal Irán základ míru na Středním východě. 

Protože těžko si dnes někdo dovolí rozpoutat v těchto místech nesmyslnou válku, nebo 

podniknout preventivní útok na Irán a jeho jaderné zařízení, jak to bylo dříve plánováno. 

Můžeme jen doufat, že Scott má pravdu. 
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